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105101 - İçinde belirli bir oranda alkol olan bir ürünü saç sorunu tedavisi

için kullanmak

Soru

İçilmeyen fakat saç için kullanılan ve içinde bilmediğim bir miktarda alkol olan ürünü kullanmamın

hükmü nedir?

Detaylı cevap

Allah’a hamd olsun.

İçilmeyen fakat sürülen bir ilaçta ihtiyaç durumunda alkolün bulunmasında sakınca yoktur. Alkolün

oranı az veya çok olsun farketmez. Ancak bu tür alkolün sarhoş etme etkisi varsa yani çok

içildiğinde sarhoş ediyorsa bu durumda bu ürünü almak, satmak ve tedadi olmak da caiz değildir. 

Daimi Fetva Kurulu alimlerine şöyle soruldu:

Alkol veya içkiden faydalanmanın hükmü nedir? Alkolü; mobilya boyasında, tedavide, yakıtta,

temizlik ve parfümde kullanmak veya sirkeye dönüştürmek caiz mi?

Cevap:

Çok içildiğinde sarhoş ettiriyorsa içkidir. Bu durumda çoğu da azı da aynı hükme tabidir. İster buna

alkol denilsin veya denilmesin. Bu durumda bu madde dökülür ve ortada bırakılmaz. Ayrıca

temizlik, tedavi vb. alanlarda kullanılmaz.

Ancak fazlası içildiğinde sarhoş ettirmiyorsa içki değildir. Bu durumda bu maddeyi parfüm, tedavi

ve temizlik gibi alanlarda kullanılabilir. (Abdulaziz bin Baz, Abdurrazzak Afifi, Abdullah Ğadyan,

Abdullah bin Kaud) (106/22)

Piyasada satılan bazı ilaç ve tatlılar düşük miktarda alkol içerir. Bunları tüketmek caiz mi? Bilindiği
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üzere bu ürünleri bol tüketildiğinde bile sarhoş ettirmiyor.

Cevap: Şayet çok tüketildiği halde içindeki alkol sarhoş etmiyorsa bu ürünleri tüketmek ve satmak

caizdir. Çünkü tat, koku ve rengini değiştirecek bir madde olmadığı için helale dönüşür. Bununla

beraber bir Müslüman böyle bir ürün üretmez ve Müslümanların yemeğine alkol koymaz ve buna

da destek olmaz.

En iyisini Allah bilir.


